
 

營利事業申請延期提示帳簿憑證申請書 

本 

ˇ公  司 

因無法依        貴局(所)指定時間提示 95年度帳簿、憑證備查，  □行  號 

□其  他 

申請延至 97年 5月 15日提示。 

 

無 法 依 限 提 示 帳 簿 憑 證 原 因  

因業務繁忙致無法抽空將帳冊送至查審單位。 

 

 

 

 

 

 

  此  致 

財政部   北區     國稅局   桃園 

分  局 

稽徵所 

服務處 

營利事業：大明股份有限公司                        （蓋章）           

統一編號：12345678 

負責人：王大明                                      （蓋章）                     

營業地址：桃園市復興路 186號 

聯 絡 人：王小明 

聯絡電話：03-3311111 

附註：(1)  97年 4 月 15 日調查通知書調查編號○○-○○ 

   (2)依據營利事業所得稅查核準則第 6 條第 3 項規定，應於規定調查時間內申請，

但延期最長不得超過 1個月，並以 1次為限。 

中華民國   97   年   4   月   12   日 

307530000D-I11-208 -01- 097091201 

  

 

 

印 

印 印 



 

Application for Extension of Providing Accounting 

Books and Vouchers for Auditing 

The 

ˇCompany 

 □Business 

□Other 

fails to provide the _95_(year) accounting books and vouchers at the given time requested by 

_Taoyuan_ Branch and herein applies for an extension to 5- 15- 2008. 

 

Reasons of Failing to Provide the Accounting Books and Vouchers 

Due to busy business, it is impossible to take the time to send the account book 

to the inspection unit. 

 

 

 

 

 

 

 

To Taoyuan Branch, National Taxation Bureau of the Northern Area, Ministry of Finance     

Name of profit-seeking enterprise, organization, or group: 大明 CO LTD.         (Stamp) 

Business Administration Number: 12345678 

Responsible person, representative, or administrator: 王大明             (Stamp) 

Address: No. 186, Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City 330, Taiwan (R.O.C.) 

Contact Name: 王小明 

Tel. Number: 03-3311111 

 
Remark:  (1) Taxation auditing notice reference number □□-□□ dated 4-15-2008. 

   (2) According to Paragraph 3, Article 6 of Guidelines for Examination of Profit-Seeking 

Enterprise Income Tax Act, this extension shall be applied within the period of 

taxation auditing and allowed only once. The extension period shall not be longer 

than one month. 

Date: 4-12-2008 
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